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Zápis č. 2/2010 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 
 

 
 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV na zasedání VV a 
všechny seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi 
přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava. 

 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 

Předseda RS ČSTV Jihlava podal tyto úvodní informace ze sportovního prostředí: 
• Informoval o volební 22. VH ČSTV v Nymburce 17. 4. 2010 
• Informace z VH sdružených subjektů – 26. 3. 2010 -TJ Sokol Kamenice (Šmrha) – 

informace o převodu majetku Sokolu. 
• Informace o problematice Loterního zákona, informace z jednání se senátorem 

Jonášem 
• Informace z konference „Stát a sport“ 
• Informace z komise pro sport a volný čas kraje Vysočina, která se konala v Novém 

Veselí. 
 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola závěrů a usnesení 
 
Usnesení č. 1 - 10/2010 – všechna usnesení splněna.  
 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení 

programu jednání 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
• Informace ze sportovního prostředí 
• Informace z komise pro sport a volný čas 

kraje Vysočina 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola usnesení 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
• Informace z jednání Všesportovního kolegia 

kraje Vysočina 
• Příprava 22. VH RS ČSTV Jihlava 
• Investiční program ČSTV pro rok 2011 
• Návrh na rozdělení státní dotace na Údržbu a 

provoz TVZ pro rok 2010 
4. Diskuse, závěr a usnesení 
 

Datum konání: 12. května 2010 v 17,00 hod., ukončení v 18,30 hod. 
Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 
Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 
Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 
Přítomni: Šmrha Jiří, Svoboda Jaroslav, Mgr. Havlík Jiří, Birnbaum Robert, 

Vrzáček Miroslav, Háj Martin, Ing. Doležal Josef, Skočdopole 
Jindřich 

 
Omluveni:  
Procentuální vyjádření: 100  % ,  RVV byl usnášení schopný 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření RS ČSTV Jihlava za leden – 

duben 2010 
2. Seznam požadavků na údržbu TVZ 2010 

(rozesláno v předstihu) 
3. Návrh na rozdělení státní dotace na údržbu 

2010 (rozesláno v předstihu) 
4. Zpráva revizní komise RS ČSTV Jihlava 

z 19.4.2010 
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• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
 
Ekonomika roku 2009 
Valná hromada ČSTV v Nymburce 17. 4. 2010 rozhodla ukončit financování podle kritérií 
roku 2009 a zabezpečovat financování jen prostředky daného roku a tím předejít jakémukoliv 
dalšímu nedorozumění při výkladu cash-flow ČSTV. Prakticky to znamená ukončení 
financování roku 2009 na hodnotě 58,5 % (plán 1 844 100, skutečnost obdržená 1 078 800,- 
Kč). I přes tento nepříznivý vývoj bylo TJ a SK rozesláno 50 % plánovaných dotací roku 
2009. Bylo to umožněno použitím volných zdrojů RS ČSTV Jihlava, které byly našetřeny 
v předchozích letech. Na základě těchto informací přijal VV RS ČSTV Jihlava následující 
usnesení: 
 
Usnesení č. 11/2010 
VV RS ČSTV Jihlava navrhuje VH schválení Zprávy o hospodaření za rok 2009 a 
ukončení financování roku 2009. 
 
Ekonomika roku 2010 
Dotace z vlastních zdrojů  
V roce 2010 bude financování zabezpečováno pouze „známými toky“, z tzv. cash-flow 
ČSTV. Tyto „známé toky“ pro rok 2010 jsou tvořeny zdroji z MF ČR (1 072 600,- Kč) a 
zdroji z akciových společností ČSTV (253 924,- Kč). Dalšími avšak „neznámými toky“ by 
mohly být zdroje a. s. SAZKA. Ze zdrojů MF ČR bude kryt rozpočet aparátu RS ČSTV 
(návrh 925 tis. Kč) a zůstatek bude dělen společně se zdroji z a. s. ČSTV tělovýchovným 
jednotám a sportovním klubům na základě koeficientů, které budou schváleny VH RS ČSTV 
Jihlava.  
Zdroje MF – k 30. 4. 2010 činily obdržené zdroje z MF 750 820,- Kč (tj. 70 % plánu roku 
2010).  
Čerpání rozpočtu aparát 2010 – Plán počítá s výdaji ve výši 940 tis. Kč (925 tis. MF + 15 
tis. ostatní příjmy). Skutečně bylo za první čtyři měsíce vyčerpáno 317 391,08 Kč tj. 33,8% 
což odpovídá plánu.  
 
Byly podány informace z jednání revizní komise RS ČSTV Jihlava, které se konalo 19. dubna 
2010. 
 
• Informace z jednání Všesportovního kolegia kraje Vysočina 

 
Na jednání, které se konalo 14. dubna 2010, bylo schváleno přerozdělení finančních 
prostředků z kraje Vysočina na střešní sportovní organizace pro rok 2010 podle klíče 10% 
dotace, tj. 400 tis. Kč rovnoměrně rozdělit na střešní sdružení (pro RS ČSTV Jihlava 8 tis. 
Kč) a zbývající finance rozdělit dle zkontrolované a upravené členské základny (pro RS 
ČSTV Jihlava 400 745,- Kč). Návrh na další dělení uvnitř střešních organizací je 
v kompetenci těchto organizací s tím, že použití financí je účelově vázáno na sportování 
mládeže. Konkrétní rozdělení je součástí připravovaných materiálů pro VH RS ČSTV Jihlava. 

 
• Příprava 22. VH RS ČSTV Jihlava 
Byl předložen návrh materiálu pro jednání VH RS ČSTV Jihlava pro rok 2010. Materiál je 
uveden na webových stránkách RS ČSTV Jihlava, v tiskové podobě bude TJ a SK předložen 
přímo na jednání Valné hromady. 
 
• Investiční program ČSTV pro rok 2011 
3. května 2010 rozeslalo ústředí ČSTV výzvu k zaslání podkladů pro sestavení Investičního 
programu ČSTV na rok 2011. Tato výzva byla ihned předána TJ a SK, sdruženým v RS 
ČSTV Jihlava. Termín předložení požadavků je stanoven do 31. 8. 2010. Každé RS může 
předložit pouze dvě žádosti. Ke stanovení priorit se VV vrátí na svém dalším zasedání po 
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předložení žádostí ze strany TJ a SK. Požádány TJ a SK o součinnost při tvorbě investičních 
záměrů, které mohou být dále uplatňovány cestou investičního programu ČSTV. 
 
• Návrh na rozdělení příspěvku na údržbu pro rok 2010 
RS ČSTV Jihlava obdrželo od TJ, SK žádosti na údržbu v celkové výši 4 266 500,- Kč. 
Z tohoto objemu činil požadavek po RS ČSTV Jihlava částku 2 234 900,- Kč. Státní dotace na 
rok 2010 přidělená našemu RS činí 356 600,- Kč. 
 
Usnesení č. 12/2010 
VV RS ČSTV Jihlava navrhuje VH RS ČSTV Jihlava ke schválení následující rozdělení 
prostředků na údržbu TVZ 2010: 
 

TJ, SK Dotace 2010 

TJ Sklo Bohemia A. Důl 3 500 Kč 

SK Jihlava 75 000 Kč 

TJ Dušejov 2000 3 500 Kč 

TJ Sapeli Janovice 6 500 Kč 

TJ Slavoj Polná 50 000 Kč 

TJ Podyjí Černíč 5 000 Kč 

TJ Hodice 5 000 Kč 

TK ČLTK Jihlava 5 000 Kč 

KVL Slavoj Kostelec 3 500 Kč 

TJ Slavoj Třešť 40 000 Kč 

OS 1. FC Batelov 6 500 Kč 

TJ Kozlov 6 600 Kč 

TJ Sokol Stonařov 6 500 Kč 

SK Telč 75 000 Kč 

TJ Družstevník V. Beranov 6 500 Kč 

TJ Ježek Rantířov 6 500 Kč 

SK Mrákotín 5 000 Kč 

TJ Mír Nadějov 3 500 Kč 

TJ Střítež 3 500 Kč 

TJ Růžená 3 500 Kč 

TJ Jiskra Dobronín, o. s. 6 500 Kč 

SK Kostelec 6 500 Kč 

TJ Ždírec 3 500 Kč 

TJ Sokol Kamenice 5 000 Kč 

FC Bítovčice, o. s.  5 000 Kč 

TJ Řásná 3 500 Kč 

SK Buwol Metal Luka n. Jihlavou 6 500 Kč 

Celkem 356 600 Kč 
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4. Diskuse, závěr a usnesení 
• Podána informace o konání porady pracovníků regionálních sdružení ČSTV v Jihlavě, 

která se bude konat 8. 6. 2010. 
• Byla podána informace o výměně služebního auta (zakoupeno nové) vzhledem ke zvýšené 

poruchovosti a tím i zvýšeným finančním nákladům na opravy. Staré bylo dáno do 
autobazaru. K financování nového auta byly použity prostředky z úspor předchozích let. 

• Ing. Holub podal informace z konference Stát a sport. 
• Ing. Doležal informoval o stavbě nové sportovní haly TJ Start Jihlava. 
• Mgr. Havlík informoval o pokračování rekonstrukce haly v Dolní Cerekvi. 
• Diskuse byla vedena k jednotlivým bodům jednání. 

 
 
V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na 

jednání. Termín dalšího jednání RVV RS ČSTV Jihlava bude sdělen v dostatečném předstihu. 
  
 

Zapsal dne 12. 5. 2010 Ing. Holub Vítězslav 


